
خ اردوگاه سر

جلسه چهارساعته هیأت مدیره
هیـــأت مدیـــره و مدیرعامل باشـــگاه پرســـپولیس که 
روز یکشنبه نشست ســـالیانه مجمع عمومی را برگزار 
کـــرده بودند، دیـــروز هم بـــه روال روزهای دوشـــنبه، 
تشـــکیل جلســـه دادنـــد که این نشســـت ۴ ســـاعت 
بـــه طـــول انجامیـــد. در جریان جلســـه فـــوق بعضی 
پرونده های حقوقی مربوط به ســـنوات قبل از ســـال 
۱۴۰۰ که در بندهای حسابرســـی هم قرار داشت، مورد 
بررســـی قرار گرفت و معاونت حقوقی باشـــگاه درباره 
آنهـــا توضیحاتـــی ارائه کـــرد. هیأت مدیـــره همچنین 
بـــا توجه بـــه برگـــزاری مجمـــع ســـالانه از تلاش های 
مدیرعامل، معاونان، مدیران و پرســـنل باشگاه تشکر 

و قدردانـــی کرد.
در نشســـت دیـــروز، گزارشـــی هـــم از آخریـــن رونـــد 
پرونده های بین المللی ارائه شـــد. مسائل روز باشگاه 
چون برگزاری مســـابقات، شـــرایط تیم هـــای مختلف 
باشـــگاه و میزبانـــی پرســـپولیس در رقابت های لیگ 
نخبـــگان در کشـــور ثالث و مـــوارد دیگر نیـــز در قالب 
گزارش هـــای مختلـــف ارائه و اســـتماع شـــد و تبادل 

نظـــر و تصمیم گیری صـــورت گرفت.

 

عبدالکریم در اردوی پرسپولیس
بـــه یمـــن درخشـــش در  عبدالکریـــم حســـن کـــه 
ایـــران،  رقابت هـــای فصـــل گذشـــته سرخپوشـــان 
یافتـــه دیـــد و  پایـــان  را  مشـــکلات خـــود در قطـــر 
اکنـــون به تیـــم ملی کشـــورش نیز بازگشـــته اســـت، 
یکشـــنبه شـــب با اســـتفاده از فرصت حضـــور کاروان 
پرســـپولیس در قطـــر، در اردوی تیم حضـــور پیدا کرد 
تا بـــا هم تیمی های فصل گذشـــته اش تجدیـــد دیدار 

باشد.  داشـــته 
حســـن در بازگشـــت به لیگ ســـتارگان قطر برای تیم 
الوکره بـــازی می کند و دوباره به تیـــم ملی قطر دعوت 

است. شده 
 
 

بدشانسی ایوب در قطر
در آخرین جلســـه تمرینی پرســـپولیس قبل از بازی، 
ایوب العملـــود به دلیل مصدومیت حضور نداشـــت. 
ایوب که از چند روز پیش هم احســـاس درد داشـــت، 
در ایـــن تمرین مشـــخص شـــد کـــه امـــکان همراهی 

پرســـپولیس در دیدار مقابل الســـد را ندارد.
مدافع راســـت مراکشـــی ســـرخ ها قبل از این بازی با 
آلومینیـــوم را هم به خاطر مصدومیت از دســـت داده 
و در دربـــی از دقیقه 8۴ وارد میدان شـــد. او در دیدار 
مقابـــل پاختاکـــور فیکس شـــد اما بد کار کـــرد. ایوب 
مقابـــل چادرملو هم نیمکت نشـــین فرجی بود و بعد 

از مصدومیت کنعانی وارد میدان شـــد.
 
 

پیراهن السد هدیه به پیروانی
در آخریـــن تمریـــن قبـــل از بـــازی بـــا الســـد نماینده 
باشـــگاه قطـــری پیراهن شـــماره 5 ایـــن باشـــگاه را به 
افشـــین پیروانی مدیر تیـــم پرســـپولیس تقدیم کرد. 
پیروانـــی که ســـابقه یک فصل بـــازی در الســـد را دارد 
همچنـــان ارتباطش را بـــا مدیران این باشـــگاه حفظ 

کرده اســـت. 
از بین پرسپولیســـی ها مرتضی پورعلی گنجی و کریم 
باقری هم ســـابقه بازی برای الســـد را در کارنامه دارند. 
پیروانـــی همچنین در مصاحبه با خبرنـــگاران و درباره 
کری خوانی هـــای عفیـــف گفتـــه بـــود لفـــظ انتقام و 
درگیـــری در فوتبـــال جوانمردانـــه قشـــنگ نیســـت. 
جالـــب اینکـــه بعـــد از ایـــن اتفـــاق پیروانـــی خطاب 
بـــه خبرنـــگاران ایرانـــی گفـــت: »کاش خودمـــون یاد 
بگیریـــم!« پیروانی همچنیـــن با خبرنـــگار تلویزیون 

الکاس هـــم مصاحبه ای انجـــام داد.
 
 

صحبت های گاریدو با خبرنگار الجزایری
در کنفرانـــس گاریـــدو و عالیشـــاه قبـــل از بـــازی با 
الســـد و بعد از ســـؤالات خبرنگاران ایرانی، سرمربی 
ســـرخ ها با یـــک ســـؤال روزنامه نـــگار الجزایـــری به 
زبان فرانســـوی مواجه شـــد؛ مکالمه کوتاه گاریدو و 
ایـــن خبرنگار در مورد الکســـیس گندوز و همچنین 
انتخـــاب ایران بعـــد از تونـــس، مصـــر و مراکش، با 
پاســـخ ســـریع گاریـــدو همراه شـــد و او بـــا تمجید از 
دروازه بـــان تیمش به ســـرعت ســـالن را بـــه مقصد 

رختکن تـــرک کرد.

 

هوادار ایرلندی در دوحه
حـــدود ۱۰ هـــوادار ایرانـــی پرســـپولیس قبـــل و بعد از 
تمرین آخر این تیـــم در دوحه در ورزشـــگاه با اعضای 

تیـــم عکس یـــادگاری گرفتند. 
همچنیـــن لوییز هوادار ایرلندی معروف پرســـپولیس 
کـــه در اینســـتاگرام معروف شـــده از بریتانیـــا به قطر 
آمـــده بـــود تا ایـــن بـــازی را در اســـتادیوم جاســـم بن 

حمد تماشـــا کند. 
او با موهای بور و لهجه غلیظ و پیراهن پرســـپولیس، 
همـــه را بـــه ســـمت خـــود می کشـــاند و بـــا بازیکنان 
عکس یـــادگاری می گرفت. گفتنی اســـت شـــب قبل 
از بـــازی درخواســـت بـــرای بلیـــت از ســـوی ایرانیـــان 
مقیـــم دوحه زیاد بود اما باشـــگاه پرســـپولیس بلیتی 
بـــه این هـــواداران نـــداد و آنهـــا را بـــه تهیـــه اینترنتی 

ارجـــاع می داد.
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 مجمـــع ســـالیانه باشـــگاه پرســـپولیس که 
بعـــد از ظهر روز یکشـــنبه در هتـــل المپیک 
برگزار شـــد اولیـــن مجمع این باشـــگاه بعد 
از انتقـــال عمده ســـهامش به کنسرســـیوم 
بانکـــی بود. از این جهت از هر شـــش بانکی 
که سهامدار پرسپولیس هستند نمایندگانی 
در ایـــن مجمـــع حضـــور داشـــت. همچنین 
تعدادی از ســـهامداران باشگاه که در بخش 
اول واگذاری اقدام به خرید ۱۰ درصد ســـهام 
پرســـپولیس کرده بودند نیـــز در این مجمع 
حاضـــر شـــده و ســـؤال های خـــود را دربـــاره 
مشـــکلات و پرونده هـــای قدیمـــی مطـــرح 
کردنـــد ضمن اینکـــه عـــده ای از آنهـــا نیز از 
طریق وبینـــار و به صورت آنلاین در جلســـه 

حاضر شـــدند.
محمـــد آخونـــدی رئیـــس هیـــأت مدیـــره 
باشـــگاه پرســـپولیس ریاســـت مجمـــع را به 
عهده داشـــت ضمن اینکـــه دو نفر به عنوان 
ناظـــر و یک نفر بـــه عنوان نماینده ســـازمان 
حسابرســـی در جلســـه حضـــور داشـــتند. 
همچنیـــن رضـــا درویش بـــه عنـــوان عضو و 
هومـــن هدایتی معـــاون حقوقی باشـــگاه به 

عنـــوان دبیـــر در مجمع حضـــور یافتند.
پیمـــان حـــدادی عضـــو  ایـــن مجمـــع  در 
هیـــأت مدیـــره و معـــاون اقتصادی باشـــگاه 
پرســـپولیس گزارشـــی از عملکـــرد مجمع را 

قرائـــت کرد.
در هر مجمع ســـازمان حسابرســـی گزارشی 
از مشـــکلات و موانـــع موجود در باشـــگاه را 
فهرســـت می کند. اینها مسائل و موضوعاتی 
اســـت که نیاز به سؤال از ســـوی سهامداران 

دارد و آنهـــا بایـــد به این مـــوارد توجه کنند.
در جلســـه قبلـــی مجمع تعـــداد ایـــن موارد 
و بندهـــای مشـــروط 2۱ مـــورد بود کـــه مثلاً 
صورت هـــای مالـــی را در بـــر می گرفـــت یـــا 
ســـهامداران ســـؤال داشـــتند کـــه تکلیـــف 
پرونده هـــای قدیمـــی چـــه شـــد؟ امـــا نکته 
مهم ایـــن مجمع آنجا بـــود که 6 مـــورد از 2۱ 
مورد قبلی و مورد سؤال ســـهامداران در این 

جلســـه پاک شـــد.
اتفـــاق مهـــم دیگـــر اینکـــه در ایـــن مجمع 
صورت هـــای مالـــی باشـــگاه تـــا 3۱ خـــرداد 
۱۴۰3 تصویب شـــد. امســـال بعد از بررســـی 
بـــه عنـــوان  صورت هـــای مالـــی، مجمـــع 
عالی تریـــن رکـــن باشـــگاه ایـــن صورت هـــا 
را تصویـــب کرد و ســـپس توســـط ســـازمان 
حسابرســـی رســـیدگی شـــد و مـــورد تأییـــد 

مجمـــع قـــرار گرفت.
ایـــن گـــزارش بســـیاری از ســـؤال های  در 
ســـهامداران که در ۱5 بند ســـنوات گذشـــته 
بوده پاســـخ داده شـــد. مثلاً اینکـــه تکلیف 
پرونده »ایده پویان ماژ« چه شـــد یا ماجرای 
پرونـــده »امیـــن ســـیمای کیـــش« بـــه کجا 
رســـید. البته نکته اینجاســـت که عمده این 
ســـؤال ها مربوط به ســـال های ۱399 و ۱۴۰۰ 

اســـت و به مدیریـــت فعلی ارتبـــاط ندارد.
در هـــر صـــورت باشـــگاه پرســـپولیس موفق 
شـــد 6 بنـــد از بندهـــای مشـــروط ســـازمان 
حسابرســـی را پاس کرده و از ســـوی مجمع 
به مدیرعامل و هیأت مدیره باشـــگاه تکلیف 
شـــد که آنها با اختیار کامل و با کارشناسی و 
پیگیری این مشـــکلات را رفع و رجوع کنند.
اتفـــاق مهـــم ایـــن مجمـــع آنجایی بـــود که 
صورت هـــای مالی باشـــگاه منتهی بـــه پایان 
خردادمـــاه ســـال جاری تأییـــد و تأکید شـــد 
چنانچه ایـــن رونـــد ادامه پیدا کند باشـــگاه 
پرســـپولیس بزودی تبدیل به یک شـــرکت 
ســـودده خواهد شـــد که در صـــورت تحقق، 

ایـــن بـــرای اولین بـــار اتفاق خواهـــد افتاد.

برش

آخوندی: پرسپولیس باید در مسائل اقتصادی قهرمان شود
در جریـــان مجمع ســـالانه پرســـپولیس، رئیس مجمع این باشـــگاه گفت واگذاری ســـهام باشـــگاه و خصوصی شـــدن یـــک اتفاق تاریخـــی بود. این 
اتفـــاق تازه ابتدای راه اســـت. کار تمام نشـــده بلکه تازه شـــروع شـــده اســـت. همان طـــور که پرســـپولیس بویژه در ســـال های اخیـــر افتخارآفرین و 
ســـرآمد بوده اســـت، باید کاری کنیم  در حوزه های تخصصی و شـــرکتی مانند مســـائل اقتصـــادی، تجاری، حقوقی و ســـهامداری قهرمان و ســـرآمد 
شـــود تا یک توســـعه و پیشـــرفت پایدار شـــکل بگیرد که ادامه افتخارآفرینی ها را تضمیـــن کند. محمد آخوندی گفت: متأســـفانه بـــه دلیل اتفاقات 
در ســـال های دور، شـــاهد بی نظمی هایـــی در اداره مجموعه بوده ایم که بســـیاری مشـــکلات امروز، از آثار همان دوران اســـت. در حـــال حاضر عزم 
جزم در باشـــگاه و نزد ســـهامداران وجود دارد تا آن مشـــکلات رفته رفته کاســـته شـــود و حداقل مشکلی به آن مشکلات اضافه نشـــود. این یک مسیر 
جدید برای پیشـــرفت است. ســـهامداران باید از هیأت مدیره چنین مطالباتی داشـــته باشـــند چون در حوزه ورزش و قهرمانی کارآمدی مجموعه در 
ســـال های گذشـــته مشـــخص شـــده اســـت و آقای درویش و همکاران شـــان تخصص لازم را در این عرصه دارند. در اینجا باید از هیـــأت مدیره قبلی 

باشـــگاه نیز تشـــکر کنیم که این قهرمانی هـــا حاصل تلاش و کوشـــش آنها نیز بوده اســـت.

ایوب، قربانی جدید برنامه پرفشار تمرینات گاریدو

سریال ترسناک مصدومیت ها تمام شدنی نیست

ــل و در زمان برگزاری  ــ پیش از آغاز فص
ــپولیس از  ــ اردوی ترکیه، بازیکنان پرس
ــازی  ــ ــدید برای بدنس ــ برنامه منظم و ش
ــد.  ــ کردن ــت  ــ صحب ــم  ــ تی ــان  ــ بازیکن
ــدو و با  ــ ــر گاری ــ ــر نظ ــ ــه زی ــ ــه ای ک ــ برنام
ــان برای  ــ ــژه روی بدن بازیکن ــ ــار وی ــ فش
ــده بود و بسیاری  ــ آغاز فصل تنظیم ش
ــاه،  ــ ــان از جمله امید عالیش ــ از بازیکن
ــت کردند  ــ ــوع صحب ــ ــاره این موض ــ درب
ــازی تیم  ــ ــو و بدنس ــ ــان برانک ــ ــه از زم ــ ک
ــتیار او،  ــ ــتیلینوویچ دس ــ ــو اس ــ ــا مارک ــ ب

ــنگین و پرفشاری  ــ ــازی س ــ چنین بدنس
ــی که در  ــ ــه نکرده اند. موضوع ــ را تجرب
ــواداران  ــ ــتقبال ه ــ ابتدای فصل، با اس
ــواداران  ــ ــد و ه ــ ــپولیس مواجه ش ــ پرس
ــژه گاریدو برای  ــ ــپولیس برنامه وی ــ پرس
ــنگین تیم را  ــ ــازی س ــ تمرکز روی بدنس

ــک گرفتند. ــ ــال نی ــ به ف
ــا  ــ ــروز ام ــ ــه ام ــ ــا ب ــ ــل ت ــ ــروع فص ــ  از ش
ــپولیس بارها  ــ ــدی پرس ــ ــتارگان کلی ــ س
ــای  ــ ــیب دیدگی در بزنگاه ه ــ ــار آس ــ دچ
ــاس شده اند  ــ ــابقات حس ــ پیش از مس
ــم را برای  ــ ــواداران تی ــ ــن موضوع ه ــ و ای
ــلوغ  ــ ــار و ش ــ ــل پرفش ــ ــن فص ــ ــده ای ــ آین
ــوب العملود،  ــ ــت. ای ــ ــران کرده اس ــ نگ
ــپولیس  ــ تازه ترین مصدوم جدید پرس
ــیب دیدگی در  ــ ــس از آس ــ ــه پ ــ ــت ک ــ اس
ــش از دیدار با  ــ ــن تیم پی ــ آخرین تمری
ــور در هفته  ــ ــانس حض ــ ــد قطر، ش ــ الس

ــت  ــ ــیا را از دس ــ ــوم لیگ نخبگان آس ــ س
ــش از این در  ــ ــود پی ــ ــوب العمل ــ داد. ای
ــار  ــ ــتان دچ ــ ــی عربس ــ ــا الاهل ــ ــدار ب ــ دی
ــدار با  ــ ــود و در دی ــ ــده ب ــ مصدومیت ش
آلومینیوم اراک، نتوانست پرسپولیس 
ــب اینکه پیش از  ــ را همراهی کند. جال
ــال  ــ ــپولیس و در دو س ــ حضور در پرس
ــابقه ای را به  ــ ــر، العملود هیچ مس ــ اخی
ــت نداده بود  ــ دلیل مصدومیت از دس
ــپولیس  ــ و مصدومیت های او، در پرس

است. گرفته  ــدت  ــ ش
ــتون اورونوف  ــ ــود، اوس ــ ــز العمل ــ  به ج
ــپولیس  ــ ــتارگان پرس ــ ــر از س ــ یکی دیگ
ــای متعددی  ــ ــت که مصدومیت ه ــ اس
ــت.  ــ ــل تجربه کرده اس ــ ــن فص ــ را در ای
ــور در  ــ ــا حض ــ ــه ب ــ ــی ک ــ مصدومیت های
ــدید  ــ ــتان تش ــ ــم ملی ازبکس ــ اردوی تی
ــه  ــ ــن ک ــ ــن بازیک ــ ــالا ای ــ ــد و ح ــ ــم ش ــ ه

ــته،  ــ ــه ای هم داش ــ ــیب دیدگی زمین ــ آس
ــپولیس مقابل  ــ ــازی آینده پرس ــ در دو ب
شمس آذر و استقلال خوزستان غایب 
ــورش در  ــ ــی حض ــ ــود و حت ــ ب ــد  ــ خواه
ــز در هاله ای از  ــ ــد قطر نی ــ رقابت با الس
ــین کنعانی زادگان  ــ ابهام قرار دارد. حس
ــر بازیکنان  ــ ــز دیگ ــ ــاه نی ــ و امید عالیش
ــه  ــ ک ــتند  ــ هس ــپولیس  ــ پرس ــدی  ــ کلی
ــر را تجربه  ــ ــت در دو ماه اخی ــ مصدومی
ــم در این خصوص  ــ ــد. نکته مه ــ کرده ان
ــان مصدوم تیم،  ــ ــت که بازیکن ــ این اس
ــه ترکیب  ــ ــت تدریجی ب ــ پس از بازگش
ــان مصدومیت  ــ ــار هم ــ ــر دچ ــ ــار دیگ ــ ب
ن  ا ر ا د ا ــو ــ ه ــه  ــ ک ند  ــو ــ می ش ــی  ــ قبل

ــت. ــ ــران کرده اس ــ ــپولیس را نگ ــ پرس
ــت که  ــ ــن اس ــ ــی از ای ــ ــنیده ها حاک ــ  ش
ــدو روی به  ــ ــوان کارلوس گاری ــ اصرار خ
ــای تاکتیکی و  ــ ــرا درآوردن برنامه ه ــ اج

ــم، حتی تمرینات  ــ فنی در تمرینات تی
ــه  ــ ــابقه و ادام ــ ــش از مس ــ ــک روز پی ــ ی
ــط کادر  ــ ــار توس ــ ــازی پرفش ــ روند بدنس
ــی از  ــ ــابقات، یک ــ ــوران مس ــ ــی در ک ــ فن
ــت بازیکنان  ــ ــل افزایش مصدومی ــ دلای
اتفاقی  پرسپولیس محسوب می شود. 
ــد به ضرر  ــ ــه فصل، می توان ــ که در ادام
ــپولیس تمام  ــ ــرح پرس ــ ــان مط ــ بازیکن
ــنی  ــ ــه میانگین س ــ ــا توجه ب ــ ــود و ب ــ ش
ــان  ــ بالای ترکیب اصلی تیم، سرخپوش
ــبی از این حیث قرار  ــ ــرایط مناس ــ در ش
ــد در ادامه فصل  ــ ــد. حالا باید دی ــ ندارن
ــان مصدوم و  ــ ــت این بازیکن ــ و با بازگش
ــتر بازیکنان با مصدومیت  ــ حضور بیش
و  ــی  ــ پورعلی گنج ــون  ــ چ ــه ای  ــ زمین
ــی ها  ــ ــلمانی در ترکیب، پرسپولیس ــ س
ــت را در ادامه  ــ ــزان از مصدومی ــ چه می

ــد کرد. ــ ــل تجربه خواهن ــ فص

 ، خیر ا هفته   ر  د   - رحیم پور رضا  محمد
جریاناتی  با  پرسپولیس  باشگاه  آکادمی 
 . ست ا ه  شد و  وبه ر ر لی  جنجا و  ید  جد
حسن  ی  ر کنا بر به  ط  بو مر  ، ع ضو مو
خان محمدی از سرمربیگری تیم جوانان 
مرتبط  ادعاهای  و  پرسپولیس  باشگاه 
باشگاه  در  دلالی  و  مالی  فعالیت های  با 
است. به تازگی، باشگاه پرسپولیس اعلام 
کرده که بهادر عبدی به عنوان جانشین 
شده  منصوب  تیم  این  در  خان محمدی 
خ می دهد  است. این تغییر در شرایطی ر

که خان محمدی با تیم نوجوانان باشگاه 
موفق به کسب قهرمانی در فصل گذشته 
شده بود و حتی در این فصل هم غیر از 
چند بازی اخیر نتایج مطلوبی به دست 
جدول  دوم  رده  در  تیمش  و  بود  آورده 
هرچند  شد.   برکنار  یکباره  به  اما  بود 
دلایل برکناری خان محمدی به نتایج فنی 
محدود نمی شود. ادعاهایی از طرف خود 
او مطرح شده است که نشان دهنده وجود 
باشگاه  مدیریت  سطح  در  دیگر  مسائل 
پرسپولیس است. خان محمدی اخیراً در 

اظهاراتی فاش کرده که مدیران این باشگاه 
از خانواده ها پول دریافت کرده و بازیکنان 
در  وی  می کردند.  معرفی  او  به  »دلالی« 
یکی از مصاحبه های خود تأکید کرده که 
رضا درویش، مدیرعامل باشگاه، بارها به 
شخصه بازیکنان را برای او فرستاده ولی 
او هرگز قبول نکرده است.  این ماجرا نه 
تنها جنجالی است، بلکه به عنوان دومین 
ادعای جدی علیه مدیران پرسپولیس و 
ح  شخص درویش در یک ماه اخیر مطر
بیرانوند  علیرضا  این،  از  پیش  می شود. 

به  که  بود  کرده  ادعا  مصاحبه ای  در  نیز 
است.  کرده  پرداخت  پول  تیم  مدیران 
این موضوعات به وضوح سؤالات جدی را 
درباره شفافیت و مدیریت مالی در باشگاه 
ح می کند.  درویش که  پرسپولیس مطر
به تازگی جشن هزار روز مدیریت خود در 
پرسپولیس را گرفته بود، در سکوتی عجیب 
بسر می برد. او در شرایطی ساکت مانده که 
اظهارنظرها  کوچک ترین  به  گذشته  در 
واکنش نشان می داد و حالا با این سکوت 
به نظر می رسد او دفاعی از خود در برابر 

این اتهامات نداشته باشد و اینطوری شک 
یافته  افزایش  قبل  از  بیشتر  تردیدها  و 
است.  با توجه به شرایط پیش آمده، بهتر 
است درویش هر چه سریع تر به ابهامات 
پاسخ دهد و از خود دفاع کند. در غیر این 
صورت، آینده مدیریتی وی و اعتبار باشگاه 
پرسپولیس تحت تأثیر این ادعاهای جدی 
قرار خواهد گرفت. در این برهه حساس، 
باشگاه  شفافیت و صداقت در مدیریت 
ضروری است و هواداران انتظار دارند که 

حقایق روشن شود.

از ادعای مبارزه با 
دلالی تا اتهام دلالی

 درویش 
به ابهامات 
پاسخ دهد

گزارش یک

محمد قراگزلو
خبر نگار

خ پوشان جذاب ترین نتیجه مجمع سالیانه سر

پرسپولیسبزودیبرایاولینبارسوددهمیشود

دست هایی پشت پرده بود تا برکنارم کنند

خان محمدی: من بله قربان گو نبودم
در کارم با هیچ بازیکنی تعارف ندارم

بهادر عبدی: از خان محمدی رخصت می گیرم

تیم  بی  مر سر  ، ی ن محمد خا حسن 
جوانان پرسپولیس که فصل قبل تیم 
را  نوجوانان  رده  در  رهبری اش  تحت 
به عنوان قهرمانی رسانده بود، در تیم 
جوانان به دلایلی نامعلوم از کار برکنار 
شد. به این بهانه با حسن خان محمدی 

گفت و گویی داشتیم.

شرایط تیم تان در جدول 
بد بود که از تیم کنارتان 

گذاشتند؟
از ۱۴ بازی این فصل در مجموع 3۰ امتیاز 
تاریخ  در  شاید  می کنم  فکر  که  گرفتم 
باشگاه در رده جوانان کم نظیر باشد و 
اصلاً شاید این تعداد امتیاز هم در سالیان 
قبل در رده جوانان پرسپولیس کسب 
نشده باشد. در بازی مقابل سایپا باختیم 
و یک بازی را هم مساوی کرده بودیم که 
با وجود این اگر در بازی بعدی مان برنده 

می شدیم شانس برگشتن به صدر را هم 
داشتیم اما دوستان تصمیم گرفتند که 

من نباشم.
برکناری شما به لحاظ فنی این 

کار توجیه ندارد.
را کنار گذاشتند چون  به هر حال من 
دست هایی پشت پرده بود و من هم آدمی 
بله قربان گو نبوده و نیستم و ان شاءالله 
داد.  خواهد  نشان  را  چیز  همه  آینده 
اصول کاری خودم را در مربیگری داشتم 
و به کسی هم اجازه دخالت در کارم را هم 
نمی دهم. در این سال ها هیچ منفعت 

به  و  نداشتم  پرسپولیس  از  هم  مالی 
خاطر عشق و علاقه ام با پولی محدود در 
پرسپولیس کار کردم چون عاشق تیمم 
بوده و هستم اما حالا که در پرسپولیس 
شرایط همکاری فراهم نشد حتماً با تیم 
دیگری کارم را ادامه خواهم داد. با وجود 
راحت است که در مدت  این وجدانم 
حضورم در پرسپولیس بهترین کارایی را 
داشتم و در حد توانم به تیمم کمک کردم 
و حتی از جیبم هم برای تیم های تحت 

هدایتم خرج کردم که رقمی بالا بود.
در رابطه با بازی پرسپولیس 

مقابل شمس آذر چه صحبتی 
دارید؟

پرسپولیس مقابل چادرملو کمی سخت 
سه امتیاز را گرفت و به همین دلیل فکر 
لحاظ  به  تیم  در  نیازاست  که  می کنم 
نفرات و بعضی از موارد جابه جایی هایی 
صورت بگیرد. بازی با السد و نتیجه اش 
خیلی برای پرسپولیس مهم است چون 
لحاظ  از  شوند  برنده  بازی  این  در  اگر 
روحی روانی بهتر و مقابل شمس آذر با 

روحیه ای بسیار بالا ظاهر می شوند.

ی  ها مید ا تیم  بی  مر  ، ی عبد ر  د بها
پرسپولیس که سابقه قهرمانی در پیراهن 
در  دارد،  را  پرسپولیس  برای  بازیگری 
حسن  ین  یگز جا ه  باشگا ن  نا ا جو تیم 
خان محمدی شد. مربی که از اولین تجربه 
مربیگری اش در پرسپولیس حرف می زند.

جانشین خان محمدی شده ای 
که فصل قبل تیم نوجوانان را 
قهرمان کرد و حالا هم تیمش 

را در رده دومی تحویل داده؟
بله حسن خان محمدی یکی از دوستان 
کار  برای  حتماً  که  هستند  خودم  خوب 
در تیم جوانان پرسپولیس به رسم ادب 
به ایشان زنگ می زنم و از ایشان رخصت 
می گیرم. مربی که فصل قبل هم تیم تحت 
هدایتش را قهرمان کرد و امسال هم با تیم 

جوانان در مجموع نتایج خوبی گرفتند و 
زحمت خودش را کشید.

با وجود این چرا خان محمدی 
برکنار شد؟

به هر حال تیم جوانان پرسپولیس دربی 
را باخت و در یکی، دو بازی دیگر هم نتایج 
چندان خوبی نگرفت و تصمیم این گونه 

گرفته شد.
فکر می کنی می توانی در اولین 

تجربه سرمربیگری ات تیم را به 
عنوان قهرمانی برسانی؟

برای  و  کرده  کار  سخت  خیلی  باید  بله. 

قهرمانی تلاش کنیم. فکر می کنم با تیم 
یکدستی که داریم قادر هستیم کارهای 
بزرگی را انجام بدهیم و در نهایت به عنوان 
قهرمانی برسیم. فصل قبل در تیم جوانان 
چند بازیکن خیلی شاخص حضور داشتند 
که در این فصل به تیم های لیگ برتری 
رفتند اما امسال تیمی یکدست و متشکل 
از 27 بازیکن خوب داریم که قادرند برای 

هر تیمی مشکل ساز شوند.
در اولین صحبت با جوانان 

پرسپولیس چه گفتید؟
در صحبتم به بازیکنان تیم جوانان صراحتاً 
اعلام کردم من فیلم بازی های قبلی را نگاه 
نمی کنم و فقط عملکردتان را در تمرینات 
می بینم و هر بازیکنی که در تمرین بهترین 
باشد قطعاً در ترکیب خواهد بود. در کارم 
با هیچ بازیکنی تعارف هم ندارم. این نکته را 
هم به بازیکنانم گفتم که بازیکنان بزرگسال 
پرسپولیس هم در تمرینات تیم شان به 
نوعی خودکشی کرده و بیشترین تلاش را 
می کنند تا در ترکیب باشند و به نوعی تأکید 
کردم حتماً این رویه باید در دستور کار شما 

هم قرار گیرد.

مصاحبه گفت و گو

ناصر قراگزلو
خبرنگار

سوژه

ایلیا بهزاد اول
خبرنگار


